

《单词百科:scr是什么意思?scr怎么发音?scr的解释和用法》

英语单词scr是什么意思?scr怎么读?scr怎么发音?简答网为您整理了scr的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



scr的意思

1、abbr.screwed 螺旋的;screen 屏;screw 螺丝钉;screening 筛选;

scr的双语例句

1、Changes of blood glucose (BG), HbA_{1c} , urinary microalbumin (m-Alb), serum creatinine (SCr) and blood urea nitrogen (BUN) before and after treatment were observed.

观察治疗前后各组大鼠血糖、糖化血红蛋白(HbA_{1c})、尿微量白蛋白 (m-Alb)、血清肌酐 (SCr)、血尿素氮 (BUN) 的变化.

2、The AAF adopted a very similar set , the SCR-540 .

陆军航空队接收到非常相似的装备——SCR -540.

3、 This article introduces the principle of SCR technical, application, technical & economic indicator and development foreground.

SCR 脱硝技术的原理、应用情况、技术经济指标以及发展前景.

4、 Expression of Ang 2 protein had a positive correlation with 24 hUPQ, BUN, Scr, GSI, expression of CoIV protein.

Ang2蛋白表达与Ang2mRNA表达、CoIV蛋白表达、GSI、24hUPQ、BUN、Scr之间呈正相关.

5、 Method: Serum Cystatin C, Urea, Scr and UrineMicroprotein (UMP) concentrations were measured in 1338 patients.

方法: 检测1338例患者CystatinC、血尿素(Urea)、血肌酐(Scr)和尿微量蛋白(UMP).

6、 Objective Evaluation for SCR oxidation method measuring bilirubin.

目的:评价scr氧化法测定血清中总胆红素和直接胆红素.

7、 Selective catalytic reduction (SCR) technology is widely used in the removal of NO_x from exhaust gas.

选择性催化还原(SCR)法是目前普遍采用的废气催化脱硝方法.

8、 The area of fibrosis was positively correlated with BUN and Scr.

肾间质纤维化面积分别与BUN、Scr相关.

9、 Alb, α 1-MG and β 2-MG were demonstrated significant positive correlations with SCr and BUN.

Alb、 α 1MG、 β 2MG与SCr、bun呈明显正相关.

10、 Finally, matters needing attention for SCR DeNOX application in coal-fired power plants are presented specifically.

最后详细讨论了SCR法烟气脱硝技术在燃煤电厂工程应用中的注意问题.

11、 Power out of the SCR , which is available to run the motor, comes in discrete pulses.

从SCR输出用于拖动电机的电力, 是不连续的脉冲.

12、 In power plant , DeNOx technology, SCR DeNOx technology is applied widely and successfully.

SCR技术是目前国际上最成熟、应用最广泛的脱硝技术.

13、 The microstructure of SCR formed alloy and its formation mechanism were studied experimentally.

研究了SCR成形合金的微观结构及其形成机制.

14、 Traditional SCR power-regulator are fully substituted by solid state relay and pulse generation software.

采用固体继电器和脉冲形成软件代替传统的SCR调功器.

15、 Some common nonlinear loads are lighting, SCR motor starters and UPS systems.

一些经常见的非线性负载有荧光灯、 可控硅电念头启动器以及UPS系统.

以上是简答网为您整理的scr怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于scr的用法、scr的释义、scr的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/scr>